参考译文  泰坦尼克号残骸腐蚀严重
10 Second Trivia. Which of these ships sank in April of 1912? RMS Titanic, SS Eastland, RMS Lusitania, or Endurance. All of these ships sank in 1915 except the Titanic which was lost on April 15th, 1912. 

10秒快速问答：以下哪艘船在1912年4月沉没?泰坦尼克号，SS Eastland，卢西塔尼亚号，或者耐力号。除了1912年4月15日沉没的泰坦尼克号外，其它这些船只都在1915年沉没。

A British government minister says the wreck of the Titanic is the most documented maritime tragedy in history. On the night of April 14th when the so called unsinkable ship hit the iceberg that caused it to sink, Titanic was on its maiden voyage from the United Kingdom to the United States. Now those two countries have ratified a treaty that's intended to protect the ship's remains. 

一名英国政府部长表示，泰坦尼克号的残骸是历史上记载最多的海上悲剧。4月14日晚，泰坦尼克号开始了它从英国到美国的处女航，这艘号称“永不沉没的船”撞上了导致其沉没的冰山。现在这两个国家已经批准了一项旨在保护船只遗骸的条约。

The law gives Britain and America the power to grant or deny licenses for explorers to send submersibles inside the wreckage and to remove any artifacts they find outside of it. British officials say this will ensure the Titanic is treated with the sensitivity and the respect it deserves but that wreck as it sits now won't stay that way forever. Images from a recent dive there show the ship is sinking deeper into the ocean floor and being corroded by bacteria there. 

这项法律赋予了英国和美国权力，允许或不允许探险者将潜水器放入残骸内部，并移除残骸外部的任何人工制品。英国官员表示，这将确保泰坦尼克号得到应有的关注和尊重，但沉船不会永远保持不变。最近潜水的图像显示，这艘船正在向海底深处下沉，并被那里的细菌腐蚀。

UNIDENTIFIED MALE: Our first impression is it's big. It is a big wreck. I wasn't fully ready for just how large it was. 

未知男性：我们的第一印象是它很大。是一个巨大的残骸。但是我不知道该具体形容它有多大。

UNIDENTIFIED FEMALE: The future of the wreck is going to continue to deteriorate over time. It's a natural process. The - - these are natural types of bacteria. 

未知女性：随着时间的推移，沉船残骸情况会继续恶化。这是由于天然细菌，这将是一个自然的过程。
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